
 

Interpellation 
Kommunfullmäktige 2019-09-09 
 
HAB-ersättning 
 
Habiliteringsersättningen (HAB-ersättning) betalas ut till de som deltar i den dagliga 
verksamheten enligt LSS. 
 
Staten erbjuder kommunerna att söka pengar så att kommunerna kan höja HAB-ersättningen, 
totalt 350 miljoner kronor. Men Haninge kommun har inte ansökt om pengarna kan man läsa i 
dokumentet “Fördelning av habiliteringsersättning för 2019” från Socialstyrelsen. Enligt 
fördelningsnyckeln hade Haninge vara garanterade nästan 2,5 miljoner kronor. 
 
Lena Hallengren (S), minister med ansvar för funktionshinderfrågor, är tydlig med att det inte 
handlar om ett ettårsbidrag utan något som finns varje år. 
 
Jag vill därför ställa följande frågor till socialnämndens ordförande: 
 

1. Varför har Haninge kommun inte sökt det statliga bidraget? 
2. Kommer Haninge kommun att söka bidraget nästa gång? 
3. Vilka fler statsbidrag har Haninge kommun valt att inte söka som är kopplade till 

socialnämndens område? 
 

 
Samuel Skånberg (V) 
 
 


